Course Outline for Article-Writing, Loud Reading, and Public Speaking
Prof. Christopher Chui, PhD
Course Title: Article-Writing, Loud Reading, and Public Speaking --all in English.
Course Content: This course will practice writing two original articles for publication in English, loud reading, and public speaking. 
Course Objectives: At the end of the course, students will be able to write original articles in English for publication, to read loudly in public in English, and speak publicly in English. 
Criteria to Pass: The student must write three 4-page original articles, must present them in class, and must be able to read loudly in class. The Book of Psalms will be used for loud reading. The first 4-page article is the student's autobiography or testimony, the second and third 4-page article will be topics chosen by the student. Turn in all assignments and must turn in one reflections paper in lieu of final exam. The loud reading and public speaking will be graded by the whole class using a set of predetermined criteria.
Pre-Requisite: The student must have passed an intermediate course in English. The course will be conducted in English and Mandarin. 

Textbook(s):  The English Bible in various versions.
Week 1: Article writing basics. Loud reading basics. Public speaking basics. Grading criteria for each.
Week 2: Practice loud reading basics. Pay attention to delivery, voice, volume, pitch, rate, pronunciation, body language, eye contact, smiling, facial expression, gesturing, arms, content, attention getter, appearance, persuasiveness, grammar, enthusiasm, style, and time management. First 4-page original article is due. Read a chapter in Psalms. Turn in group grading.
Week 3: First presentation of public speaking. Turn in group grading.
Week 4: Continue with first presentation. Read a chapter in Psalms. Turn in group grading.
Week 5: Second 4-page original article is due. Presentation of second speech. Turn in group grading.

Week 6:  Continue with second presentation. Read a chapter in Psalms. Turn in group grading.

Week 7:  Third 4-page original article is due. Presentation of third speech. Turn in group grading.
Week 8: Continue with third presentation. Turn in group grading.
Week 9: Make improvement in loud reading and public speaking. 

Week 10: Write the final 3-page reflection on "What I have learned."
No final examination will be required. Turn in all assignments and one term paper will constitute the grade of this course. Each assignment will worth 100 points. All assignment reports must be written in English.  The term paper will provide what you have learned in the course. It will be at least 3 pages in length. It is worth 100 points. The complete score will be 1000 points. 
YOU MUST ATTEND CLASSES TO TAKE NOTES.

文章写作，琅琅的读书，和公开演讲课程纲要
崔教授

课程名称：文章写作，琅琅的读书，和公开演讲 - 所有使用英语。

课程内容：本课程将练习使用英文写两篇可以发表的原创文章，琅琅的读书，和公开。

课程目标：在课程结束后，学生将能够写原创文章以英文出版，大声读英语，并公开使用英语演讲。

标准经过：学生必须写两篇4页的原创文章，必须能够在课堂上大声读出。将使用诗篇琅琅的读出。第一篇4页的文章是学生的自传或见证，第二篇和第三篇4页的文章将由学生选择一个主题。交出所有作业和必须交出一篇反思文章代替期末考试。大声阅读和演讲将使用同学预定的标准进行分级。

先决条件：学生必须成功完成中级英语课程。本课程将以英语和普通话进行。

教材：各种版本的英文圣经。

第1周：文章写作基础知识。琅琅的读书基础。公开演讲的基础知识。每个分级的标准。

第2周：练习琅琅的读书基础。注意表达，语音，音量，音调，速度，发音，肢体语言，眼神，微笑，面部表情，手势，手臂，内容，引起注意，外观，说服力，语法，热情，风格，和时间管理。交出第一篇4页的原创文章。琅琅的读诗篇。交出同学预定的标准分级。

第三周：公开演讲的第一篇4页的原创文章。交出同学预定的标准分级。

第四周：继续第一篇公开演讲。琅琅的读诗篇。交出同学预定的标准分级。

第五周：交出第二篇4页的原创文章。第二个公开演讲。交出同学预定的标准分级。

第6周：继续第二个公开演讲。琅琅的读诗篇。交出同学预定的标准分级。

的7周：交出第三篇4页的原创文章。第二个公开演讲。交出同学预定的标准分级。

第8周：继续第三公开演讲。交出同学预定的标准分级。

第9周：改善琅琅的读书和公开演讲。

第10周：写最后3页的反思“我已经学会了什么。”


没有期末考试是必需的。交出所有的作业，和一个学期反思文章构成本课程的等级。每个作业将值100分。所有作业报告必须用英文写。本学期反思文章将提供你所学到的课程。至少3页的长度。这是值得100分。完整的得分将是1000分。

你必须上课记笔记。
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